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Bericht van de redactie 
Zo, nog even en dan is er alweer een nieuw  
“Remmingwerk” gereed.  
Het 1e nummer van 2010 wil ik gebruiken om 
iedereen die, door middel van een stukje via 
email, een krantenknipsel of zomaar een leuk 
verhaal, het bezorgen van “Remmingwerk”, 
heeft gezorgd dat ons clubblad nog steeds 
bestaat, heel hartelijk te bedanken.   
U weet het: heeft u moeite met schrijven, er is 
altijd iemand van de redactie bereid om samen 
met u een verhaal te maken. U de woorden en 
verhalen, wij de taal en mooie zinnen.  

 Blijf dus vooral kopij sturen 
 
Namens de redactie:  Joke Brandse 

Colofon 
 
Remmingwerk 
Zeventiende jaargang nummer 1 
 
Verenigingblad van  
WSV “De Remming” 
Oprichtingsdatum 14 juni 1993 
Badhuisweg 2 Rood 
1506 PA  Zaandam 
 
 
Betaaladres:  
ING 6580560 
t.n.v. W.S.V. De Remming Zaandam 
 
 
Redactie: 
Leon Damink 
Joke Brandse 
Wim Romkes 
Marco Schoone 
 
Redactieadres: 
j.brandse@chello.nl 
 
Distributie: 
Marion Steijn 
 
 

Sluitingsdatum: 
Inzenden van kopij  
alleen per e-mail aan 
j.brandse@chello.nl 

  
Voor nummer 2 uiterlijk tot: 
 

         7 juni 2010 
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TeWarskip 
 

 

 
U moet weten, of weet al wel, dat ik vanuit waar ik woon uitzicht heb op de Zaan. Zo na 
november kwamen er geen plezierjachten meer door de Zaan, voor zover ik kon bekijken, en 
zelfs de beroepsvaart liet verstek gaan op een enkeling na dan. Wel iedere dag het bootje 
van de havendienst die „s morgens door het ijs een geul maakte en ook zorgde dat het ijs 
rond de blusboot gebroken was.  
De laatste week van februari dit jaar heb ik gelukkig de eerste plezierjachtjes weer langs zien 
komen. Voor mij de eerste tekenen dat we weer richting de lente gaan. Half april kunnen we 
verwachten dat de droogliggers te water gaan en het weer drukker wordt op de Zaan.  
Op mooie dagen, die nu af en toe komen, wil ik net als de zwanen en kuifeenden lekker op 
het water dobberen. Eerst nog de antifouling er op en ook hier en daar nog wat reparaties. 
Het idee dat we straks weer heerlijk kunnen varen helpt mij wel om de klussen te gaan doen. 
Het geeft een goede motivatie om er aan te beginnen, ik verwacht en hoop ook dat jullie 
weer zin hebben om te gaan varen.  
U kent het gezegde wel: “koop een boot en werk je dood...”, geen vrolijke spreuk en ook niet 
echt de waarheid, is mijn mening. Ten eerste is de verf van een veel betere kwaliteit dan in 
de tijd dat de spreuk werd gestart. Ten tweede is de kwaliteit van onze bootjes beter en als 
laatste weten we veel beter hoe je een boot moet onderhouden. Kortom, een jacht is een 
pracht geworden. Inderdaad, het gaat niet vanzelf maar dat onderhoud valt wel mee 
tegenwoordig en het is ook leuk om het te doen.  
Er komt echter een tijd dat we “te grijs” worden en dan zijn er nog weer andere opties en dat 
is het werk laten doen of toch je schip overdragen aan de jeugd en hopen dat we nog jaren 
mogen meevaren…!? Voor de meesten van ons geldt echter dat we er nog weer voor gaan.  
 
Nog even iets anders voor deze TeWarskip.  
Het aankopen van de steigers (het water blijft huren). Het wordt wel steeds duidelijker welke 
kant het op gaat. Ook dat we het wel zullen kunnen betalen en dat het verschil in huurprijs 
van steigers en water naar alleen water voldoende geld uitspaart om het onderhoud zelf uit 
te voeren. De Gemeente reserveert € 10.000 per jaar voor onderhoud en afschrijving. Dat 
bedrag zullen we niet precies halen maar wel bijna.  
Wat spannend blijft is wat de huur van het water zal worden. Natuurlijk gaan we dan ook nog 
onroerende zaakbelasting (OZB) betalen als eigenaar. Ook zullen we de steigers moeten 
verzekeren. Maar dan hebben we wel alle rechten en hebben we dus vaste voet aan land. 
De Gemeenteambtenaren waarmee we spreken zijn eerlijk en positief naar ons toe en de 
overleggen gaan geweldig, met koffie en gebak, speciaal door Jan Kooiman uitgezocht.  
Wat een lekker gebakje toch voor een goede stemming meebrengt. Al met al hebben de 
onderhandelaars van onze vereniging en de Gemeente er vertrouwen in dat dit alles 
allemaal goed afloopt.  
U moet ook weten dat Zaanstad en de dienst Gebouwen en Kunstwerken (dat zijn o.a. de 
bruggen) voornemens zijn om te starten met het aanbrengen van een nieuwe toegangsbrug. 
Eind deze maand zal het werk beginnen. Allemaal zeer positieve zaken waarmee onze 
vereniging een grote stap vooruit maakt. Een kans die we natuurlijk met beide handen 
aannemen, mits het haalbaar voor ons is.  
Ik heb er heel veel zin in dit jaar, zowel met de Vereniging als met het varen en van hier uit 
wens ik u allen dat ook toe. 
 
Anne, uw voorzitter 
 



3 

 

 
Najaarsvergadering in clubgebouw Mozamo te  
Koog a/d Zaan, 11 november 2009 
 
 

 
 
Geachte leden,  
 
Helaas moet ik jullie mededelen dat de notulen van deze vergadering onvindbaar zijn 
in mijn computer. 
Daarvoor mijn excuses. 
 
Ik wil toch een aantal hoofdpunten uit de vergadering notuleren.  
 

 Joke Brandse heeft voorgesteld om elk jaar een formulier door de leden te laten 
invullen m.b.t. adressen, telefoonnummers en verzekering etc., zodat wij over de 
juiste gegevens beschikken van onze leden en dat wij weten dat de boten verzekerd 
zijn. De leden gaan hiermee akkoord. 

 

 Anne de Jong legt in de vergadering aan de leden uit dat wij behoudend zullen 
omgaan met vaste bewoning op de boten. Wij zijn geen woonarkenhaven, maar een 
actieve haven met bedrijvigheid en recreatiedoeleinden. Wel dient gezegd dat het 
moeilijk is om hier richtlijnen aan te geven. Vanuit de Gemeente is het niet 
toegestaan permanent op de boot te wonen. Ons reglement voorziet niet in het 
nemen van maatregelen tegen deze vorm van bootgebruik. Er zijn namelijk vele 
mogelijkheden om dit te omzeilen. 

 

 Het bestuur heeft een ledenstop afgekondigd per 1 januari 2010. 
 

 De financiële situatie van De 
Remming is gezond en er behoefd 
geen contributieverhoging te worden 
ingevoerd.  Dit stemt een ieder 
tevreden. 

 
 
Dit zijn zo’n beetje de belangrijkste punten uit 
de vergadering. 
 
 
Tot maandag 12 april 2010 in Mozamo.  
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Maandag  12 april 2010 
 

Voorjaarsvergadering 20.00 uur in  
clubgebouw Mozamo Wezelstraat 17 
 te Koog a/d Zaan  

 
 
1) Opening van de vergadering 

 
2) Notulen van de najaarsvergadering 2009 ?? ter goedkeuring 

  
3) Ingekomen en uitgaande stukken 

 

4) Jaarverslag van het bestuur 
 

5) Mededelingen van de havencommissie en de technische  
 commissie 

 

6) Vaststellen van de begroting van 2010 
 

7) De haventarieven voor 2010 
 
 

Pauze 
 
 

8) De evenementencommissie 
 
 

9) Kascontrolecommissie 
 

 

10) Ledenstop voor 2010 
 

 

11) Rondvraag en sluiting. 
 
 
 

Als bestuur zijnde hopen wij dat u weer in grote getale aanwezig bent. 
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Bestuursvergadering van de W.S.V “De Remming” 
donderdag 4 februari 2010 
 
 

Aanvang: 20.00 uur 
 
Locatie: Havenkantoor 
 

 
Aanwezig:  Henk van ôt Hul, Jan Gankema, Joke Brandse, Jan Zwart en Jan Kooiman 
Afgemeld door ziekte: Anne de Jong 
 
 
Opening 
Henk van ôt Hul als plaatsvervangend voorzitter opent om 20.15 uur de vergadering, met een 
allemaal welkom op deze eerste vergadering van het nieuwe jaar 2010 en een: “ Wat jammer 
voor onze Rosalie,  we hadden haar de 1e plaats in de finale zo gegund”. 

 
Mededelingen 
Jan Kooiman meldt dat hij is gebeld door dhr. Dirk Walst, de beheerder van civiele 
kunstwerken Gem Zaanstad, dit i.v.m. het monteren van de nieuwe op/afgang naar de 
haven. De dhr. Walst meldt dat het in de bedoeling ligt om tegen het einde van de maand 
februari 2010 te starten met de klus. 
   
Notulen vorige vergadering 
De notulen van de vorige vergadering december 2009 worden goedgekeurd. 

 
Binnen gekomen post 
Brief van Sena dat de vereniging wordt aangeslagen voor een bijdrage voor het gebruik van 
muziek via de ether. Onze reactie zal niet uitblijven. 

 
Havencommissie en Technische commissie 
Jan Gankema meldt dat er een misverstand kan ontstaan over het bedrag wat bij 
aanmelding door de aankomende leden moet worden betaald. In art. 4 van het reglement 
wordt over ú 29 gesproken en de nieuwe leden wordt ú 30 berekend. Jan Zwart antwoordt 
dat deze ú 30 ook voor het eerste jaar gelijk het jaarlijkse lidmaatschapsgeld is. Het zal 
nagetrokken worden of hier een aanpassing voor moet komen in het reglement. 
Jan Kooiman meldt dat hij de volgende winter minder zorgen over het bevriezen van het 
drinkwater op de haven wenst. Hij wil het bezien om de voeding van de haven tegen de 
winter helemaal af te sluiten en door te blazen met lucht. De voeding van de Ark wil hij wel 
vorstbestendig houden, zodat hier gewoon druk op kan blijven, door deze voeding goed te 
isoleren en met elektrisch weerstandslint te omwinden. Dit moet bekeken worden als de 
nieuwe opgang gerealiseerd is. 
Deze winter heeft de vereniging het geluk dat er een goed oplettende  havenmeester 
aanwezig is,  die de temperatuurschommelingen goed in de gaten houdt en alles weer aftapt 
als de waterdruk er opgestaan heeft overdag. Maar normaal gesproken doen we dit niet en is 
dit ook nooit gedaan. 
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Administratie  
Jan Zwart heeft een verzoek om een afspraak te maken met de betreffende bestuursleden 
omtrent de uitleg van de door hem ontworpen website op Internet. De link is www.wsv-de-
remming.nl. 
De administratie gaat voor zijn geheel naar Joke Brandse en Jan Zwart neemt het 
onderhoud en verder ontwerpen van de website op zich . Hij moet er nog meer aan 
sleutelen, wat heel veel tijd kost, om het geheel naar wens te laten draaien. Dagen van 5 à 6 
uur achter de computer is al regelmatig gebeurd, deelt hij mee. Hij krijgt ook gelijk een extra 
plakje cake bij zijn koffie! 

 
Redactie 
De redactie heeft geen mededelingen, wel krijgt de redactie een algemeen compliment van 
het bestuur over het verzorgde uiterlijk van ons clubblad ñRemmingwerkò. Wat Joke 
glunderend accepteert. 

 
Rondvraag 
Een vraag aan Jan Zwart voor wat betreft die Banner van de Hiswa op onze website. Jan 
keek heel verwonderd hij dacht juist aan de wensen van het bestuur beantwoord te hebben, 
maar hij begreep nu van ons dat het juist niet de bedoeling was van onze voorzitter Anne om 
deze banner te plaatsen die ú 1 korting op de Hiswa toegangskaarten geeft.  
Een misverstand moet hiervan de oorzaak zijn. 
Joke meldt dat het Ecotaxformulier is ingestuurd. Een gedeelte van deze taks wordt 
omstreeks februari 2011 op onze rekening gestort. Dit moet ieder jaar voor de maand april 
weer opnieuw worden aangevraagd. 
Havenmeester Hans komt ook nog even langs om het ontvangen elektrageld van de 
winterliggers af te geven aan de penningmeester. 

 
 

De vergadering wordt om 21.30 uur afgesloten. 
 
 
 

We hopen donderdag 4 maart 2010 zelfde plaats, zelfde tijd bij het 
genot van een kopje koffie elkaar weer te ontmoeten. 

 
 
 

http://www.wsv-de-remming.nl/
http://www.wsv-de-remming.nl/
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Bestuursvergadering van de W.S.V “De Remming” 
donderdag 4 maart 2010 
 
 

Locatie: Havenkantoor  
Aanvang: 20.00 uur 
 
Aanwezig:  Anne de Jong,  Joke Brandse, Henk van’t Hul, Jan Gankema en Jan Kooiman.  
Afwezig:  Jan Zwart 
 
 
Opening 
Anne opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 

 
Mededelingen 
Er zijn geen mededelingen. 
 
Notulen vorige vergadering 
De notulen van de vorige vergadering februari 2010 worden goedgekeurd. Met dank aan de tijdelijke 
notulist Jan Kooiman 

 
Binnengekomen post 
Een aantal brieven van het Watersportverbond, een anonieme brief van iemand die lid is van De 
Remming, Anne komt hier nog op terug. Een rekening van Seijsener en een huurnota van de 
Gemeente Zaanstad. 

 
Havencommissie en Technische commissie 
Jan Gankema gaat contact zoeken met de viskotter Maas i.v.m. het einde van de winterligplaats. De 
eigenaar is erg moeilijk te pakken te krijgen en Jan gaat een brief sturen. Er zullen voor eind mei 2010 
nog drie aankomende leden worden geballoteerd.  
Jan Gankema vraagt of er al een mailadres is op de haven. Dit blijkt er nog niet te zijn. Er wordt voor 
gezorgd dat dit bekent gemaakt wordt. 
 
Administratie  
Joke gaat contact zoeken met Jan Zwart om de laatste zaken van de administratie overgedragen te 
krijgen. Joke heeft contact gezocht met Copy Center en heeft een, voor  
De Remming, gunstig contract weten af te sluiten. Dit geeft een aantal voordelen en het scheelt veel 
geld. 
 
Redactie 
Er komt een blaadje uit begin april net voor de komende ledenvergadering die wordt gehouden op 
maandag 12 april a.s. 

 
Rondvraag 
Henk en Anne geven uitleg over het gesprek dat heeft plaatsgevonden met de Gemeente. De 
werkzaamheden voor het maken van een eigen opgang voor De Remming gaan eind maart 2010 van 
start. Het contact met de Gemeente is zeer goed. Wij krijgen op korte termijn een aanbod voor koop 
van de haven. 
Wij hebben ook uitleg gekregen van de Gemeente wat de plannen van Zaanstad zijn m.b.t. het 
toerisme en het bevorderen hiervan. Wij hebben goede hoop op een gunstige afloop van deze zaak. 

 
De vergadering wordt om 22.00 uur afgesloten. 

 
 

We hopen donderdag 9 april 2010, zelfde plaats, zelfde tijd,  
bij het genot van een kopje koffie elkaar weer te ontmoeten. 
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“Dolf en Freek”  en de nieuwjaarsreceptie 
 

Februari 2010 

 
Ondanks dat er zo weinig mensen waren was het toch wel gezellig op de Nieuwjaarsreceptie in 
Wormerveer, zei Freek. Ik wilde wel, zei Dolf, maar er was een weeralarm. Is er nog wat gezegd? 
Jawel, ze zijn van plan om de steigers te kopen. De steigers kopen?, zei Dolf. Hebben wij zoveel in 
kas? Ik geloof het wel, zei Freek, maar je kunt er ook wat bij lenen hoor. Nou vast, banken zijn 
momenteel nogal scheutig, zei Dolf. 
Het zal vast niet nodig zijn, maar ik zie het wel zitten. Een mooie eigen ingang die echt afgesloten kan 
worden, blijven ze ook van de fietsen af. Ach, dat stelen valt wel mee, de laatste keer was de fiets van 
ome Willem. Hmm, het zal je maar treffen dan ben je er behoorlijk ziek van, zei Freek. 
 
Ik zie het al helemaal voor me. Een mooie lange roltrap, dan kunnen we gelijk de vuilnisbakken heen 
en weer brengen. En een mooi elektrisch bedienbaar roestvrij stalen hek eromheen met van die trendy 
ledverlichting. Als we dan toch bezig zijn kunnen we ook de steigers gelijk wat opfleuren en de 
betonnen brug. De brug in een prachtige kleur opgefleurd met mooie afbeeldingen. De steigers gaan 
we ook schilderen en het hekwerk maken we in een zalmkleur, met rode en groene LED verlichting. 
Wat zou je zeggen van steigerverwarming, dan is ijs en sneeuw ook verleden tijd.  
De lantaarns moeten we ook aanpakken. Als we nu de lantaarnpalen weghalen en vervangen door 
mooie weersbestendige RVS designlampen.  Elke vijf meter lijkt me wel leuk staan, en aan de 
onderkant van de leuningen die nieuwe zuinige ledverlichting, het mag natuurlijk niet te duur worden. 
Er moet natuurlijk ook bij iedere box zo’n  lichtpot ingebouwd worden en de vlaggenmasten worden 
natuurlijk ook verlicht. Ja, en daar moet dan ook een ventilator in, zei Dolf, hebben we altijd een 
wapperende vlag, dan hoeft ook niemand zich meer te storen dat de landsvlaggen dag en nacht slap 
blijven hangen. 
Je gaat wel lekker hé Freek, wat dacht je van een sensor die automatisch, als je tussen de palen 
vertrekt je box vrij geeft voor verhuur, zichtbaar op een groot plasmascherm met  automatische 
meetapparatuur, weersverwachtingen en alle mogelijke temperaturen en vochtigheid. Ik vind vooral 
die verlichting heel belangrijk, voor de feesten op de steigers, en vooral voor Maarten als hij vis of 
pannenkoeken gaat bakken. O ja, kunnen we gelijk een joekel van een elektrische BBQ aanschaffen. 
 
Moeten we nog wat aan de Ark doen Freek? Och, als we toch bezig zijn. De Ark maken we drie meter 
breder en zes meter langer. Een Grand Café met een open haard en prachtige leren fauteuils en 
Chesterfields. Pullman vloerbedekking op de grond en aangepaste sfeerverlichting. 
Een schitterende keuken en iemand in vaste dienst, bijvoorbeeld Herman den Blijker die gaat zorgen 
dat niemand wat tekort komt. Allemaal mooie plannen, maar kost wel een bom duiten Ik neem aan dat 
jij dat allemaal aan de leden gaat voorstellen Freek, zei Dolf. Dan vang ik de mensen op met koffie. 
 
We moeten waarschijnlijk toch wel een paar centen lenen en in 10 jaar terugbetalen. Ik heb volgens 
mij nog een folder van zo’n DSB kloon. Dat soort banken zijn echter niet zo makkelijk als het even 
tegenzit. Ik zie het antwoord aan de bank al voor me zei Freek lachend. 
“Dank voor uw schrijven”. In uw brief schrijft u dat het al de 2e aanmaning is. Dat ontkennen wij ook 
niet, maar wij dachten dat wij de betaling, nadat wij om uitstel gevraagd hadden, even konden 
uitstellen. Wij willen u toch even laten weten dat wij de schuld niet betwisten en dat wij onze schuld zo 
spoedig mogelijk zullen voldoen. U moet echter weten dat wij ook bij andere bedrijven nog enkele 
facturen hebben openstaan, en dat deze bedrijven ook hun geld willen hebben. Neem van ons aan dat 
wij er alles aan zullen doen om u te betalen. 
Sinds 1 februari 2010 doen wij het als volgt: “Iedere maand doen wij alle rekeningen in een glazen bol 
(zo ziet de toekomst er ook uit) en laten wij - onder tromgeroffel - een van onze jongste leden een 
factuur pakken. Die factuur betalen wij dan zo spoedig mogelijk. Iedereen gelijke kansen en wij hopen 
oprecht dat ook uw rekening binnenkort getrokken wordt “. 
 
Hoogachtend W.S.V De remming 
 
 
Ps.  
Echter, gezien de onbeleefde en dwingende toon van uw laatste schrijven delen wij 
u mede, dat u helaas niet zal mogen deelnemen aan de komende twee trekkingen. 
 
Ger Willemsen  
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Geachte leden van WSV “De Remming” 
 
 
 

 
Het bestuur van De Remming heeft een anonieme brief ontvangen van een of meerdere leden 
n.a.v. wonen aan boord. 
Nog even los van de inhoud vinden we anonieme brieven geen goeie zaak.  Dit soort brieven 
veroorzaken onrust en het lijkt dan alsof er zaken spelen die niet transparant zijn. We willen geen 
anonieme brieven in behandeling nemen. Ook willen we dat communicatie open en transparant 
gebeurt. 
 
Inhoudelijk gaat de anonieme brief over wonen aan boord van een vaartuig in onze jachthaven. In 
onze laatste vergadering hebben we dit onderwerp aangesneden en de aanwezige leden gevraagd 
wat ze daar van vinden.  
De reden is gelegen in de situatie dat er steeds meer mensen gaan wonen en leven op een schip. 
Maar ook dat steeds meer Gemeentes bootbewoners verdrijven en wegsturen van aanlegplekken 
die daar niet voor geschikt zijn of voor zijn aangewezen. Jachthavens komen daardoor steeds 
vaker als alternatief in beeld voor de kleinere woonboten die nog kunnen varen. Dus ook De 
Remming, want we zijn voordelig en supermooi gelegen. 
 
Er zijn bezwaren tegen wonen aan boord bij ons in de jachthaven te vinden. Onze jachthaven is er 
niet voor bedoeld , niet op berekent en ook niet voor ingericht. Ook de overheid, verzekering en 
wettelijke aansprakelijkheid stelt aan wonen totaal andere eisen, kosten en belasting dan aan een 
jachthaven. We zijn opgericht om voor ons plezier en de sport met water in de weer te zijn. 
 
Alle aanwezige leden konden zich toen vinden in de zin van mij: “dat we wonen aan boord van 
pleziervaartuigen in onze jachthaven niet willen bevorderen en het ook willen tegengaan dat het 
gebeurt”. Nu ben ik ook zeer duidelijk geweest dat het moeilijk is om aan te tonen en tegen te 
gaan. Wanneer is het wonen en wanneer is het verblijf. Is een maand al wonen of is het een half 
jaar of nog langer. Onze statuten geven geen beleid, behalve dat De Remming recreatie en 
watersport wil bevorderen. Ook Gemeente Zaanstad wil niet dat mensen wonen op schepen op 
plekken die daarvoor niet zijn aangewezen. Ze gaan ook handhaven, maar het aantonen zal niet 
eenvoudig zijn. Voor onze leden geldt in ieder geval dat er een echt woonadres aan de wal dient te 
zijn. Een echt adres en dus niet een postadres. Daar vragen we naar, ook bij nieuwe leden. Daar 
moet ook naar waarheid op worden geantwoord. De start is dus om het aan de orde te stellen en 
bij iedereen bekend te maken, zoals nu gebeurt, en er over na te denken binnen het bestuur. 
Voorlopig is het voldoende om naar iedereen duidelijk te zijn dat wonen aan boord van een jacht in 
onze haven ongewenst is. Verder dan dit kan en wil uw bestuur op dit moment niet gaan. Uit de 
opmerking dat we wonen aan boord niet willen hebben gaat wel degelijk een preventief effect uit, 
want niemand wil in strijd zijn met de Vereniging. 
Het zal inmiddels duidelijk zijn dat verblijf aan boord in onze jachthaven, ook voor wat langere tijd, 
wel is toegestaan. Dit mag en is niet in strijd met de statuten. Natuurlijk verblijft er altijd een 
havenmeester permanent in de haven en is er zelfs in de winter toezicht mogelijk. Dat is in 
samenhang met de functie havenmeester. Maar voor leden en passanten is het erg fijn om langere 
tijd recreatief aan boord te kunnen zijn. 
 
Tot zo ver dit dossier en het bestuur hoopt geen anonieme brieven meer te ontvangen. 
 
 
Uw voorzitter, Anne de Jong  
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Kort verslag van Jan Gankema en Jan kooiman, 
 beiden aanwezig op de gehouden Schuttevaer 
jaarvergadering afdeling Zaanstreek in het Wapen van 
Assendelft op 6 februari 2010. 

 
 
Waarnemend voorzitter N. E. Post van scheepswerf Brouwer wordt met algemene instemming 
gekozen tot voorzitter van Schuttevaer afdeling Zaanstreek. 
 

 Na deze aanstelling wordt er een korte stilte gehouden i.v.m het overlijden van de heer 
Majoor, oud voorzitter van de afdeling Zaanstreek en de heer E. de Haan van 
Havendienst Gemeente Zaanstad. 

 

 Voorgesteld wordt de heer Peter ter Meulen per 1 november 2009 aangesteld als 
havenmeester van de  gemeente Zaanstad en afkomstig van de KLPD te Amsterdam. 

 

 Vaarbewegingen in de Zaanstreek zijn in het jaar 2009 minder geworden, 6% voor de 
beroepsvaart en 12% voor de pleziervaart. 

 

 Vaartuig Ripel heeft peilingen verricht in de Voorzaan i.v.m het neerleggen van zinkers. 
 

 Het Rijk, de Provincie Noord Holland, Gemeente Zaanstad en het bedrijfsleven hebben 
hun financiële inzet gebundeld voor het vernieuwen van de Wilhelminasluis en het 
vernieuwen van meerdere kunstwerken en het uitbaggeren van de Zaan.  
Het vernieuwen van de Wilhelminasluis neemt nog wel een jaar van voorbereidingen in 
beslag waarna nog zeker 1 à 2 jaar voor de bouw van de sluis. De voorgestelde 
afmeting van de nieuw te bouwen sluis is gepland op 156 x 14 x 4,70 mtr. Dit houdt in 
dat de nieuwe sluis eigenlijk kleiner wordt, omdat de oude sluis een buiksluis is die 
binnen de sluishoofden 17 mtr breed is, ook de lengte is niet praktisch gekozen omdat er 
veel binnenschepen zijn met een lengte van 80 mtr en die zouden dan niet achter elkaar 
kunnen afmeren in de sluis, luidt het commentaar van de  vice-voorzitter M. Mol.   
De vaargeul in de Zaan en Voorzaan wordt tot een vaardiepte van 4,70 meter 
gebaggerd. Dit alles wordt ons medegedeeld door, als genodigde op de vergadering, 
gedeputeerde mevrouw E.Post Portefeuille Financiën, wegen, Verkeer,Vervoer en 
Zeehavens en tevens Loco Commissaris van de Koningin. 

 

 Er wordt naar gestreefd dat de vaarbewijsplicht ook verplicht gesteld gaat worden voor 
pleziervaartuigen kleiner als 15 meter. 

 

 Per 1 januari 2010 is de Wilhelminasluis van het Hoogheemraadschap overgegaan naar 
de Provincie en de bediening daarvan naar de Gemeente Zaanstad. Om de mensen een 
inzicht te geven van de gespannen verwikkelingen die wel eens kunnen ontstaan om het 
verkeer op de auto/trein en vaarwegen goed te coördineren en een snelle doorgang te 
verlenen, houdt de Gemeente Zaanstad 24 april 2010 een open dag in de Centrale 
meldkamer op de sluis, meer informatie hierover op de sluis in het havenkantoor. 
Te gelijkertijd ligt het in de bedoeling ook het nieuwe patrouillevaartuig van de 
Gemeente Zaanstad op deze dag te dopen.  

 

 Afdeling recreatie Schuttevaer meld dat er aan gewerkt wordt en voor grote delen in 
Nederland al  mee ingestemd is, om vanaf 1 april tijdens het zomerseizoen voor de 
recreatievaart de middagpauzes bij de bruggen en sluizen af te schaffen. Gemeente 
Zaanstad doet hier nog niet aan mee. 
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 Havenmeester Ter Meulen meldt dat er een strenger woonschepenbeleid gevoerd gaat 
worden in 2010, met een strenge handhaving. Alles wat drijft en gebruikt wordt als 
woning, zal kritisch beoordeeld worden en zo nodig verwijderd.  

 

 De nieuwe woonschepenverordening ligt ter inzage op het Gemeentehuis. 
 

 Bij de rondvraag vraagt Jan Kooiman of bij het uitbaggeren van de Voorzaan ook gelijk 
het meenemen van Jachthaven De Remming gerealiseerd kan worden. Het antwoord 
van heer Ter Meulen is negatief, het baggeren betreft alleen de hoofdgeul van de Zaan 
en niet wat daar naast gelegen is. Tevens meent de heer Ter Meulen, (maar neem me 
niet kwalijk als het niet zo is, ik ben tenslotte nog maar net in dienst en heb me nog niet 
in alles kunnen verdiepen) dat het op diepte houden van de jachthaven voor eigen 
onderhoud is net zoals bij jachthaven Ducra, dat staat volgens mij in uw huurcontract. 
Waarop mijn weerwoord was dat de verontdieping de oorzaak is van het gemaal op de 
sluis. 

 

 De havenmeester zou het meenemen, maar vroeg ook aan ons het huurcontract nog 
maar eens goed na te lezen. 

 

 Nadat de vergadering gesloten was, hebben Jan Gankema en Jan Kooiman de 
havenmeester nog even aangesproken over het sloopjacht de Princess wat al 3 à 4 
weken afgemeerd ligt aan de “Brouwer” Remming bij ons ten oosten van steiger A.  
Ook was de havenmeester er van overtuigd dat de veelbesproken waterstrook ten 
oosten van steiger A voor bewaarhaven bestemd is. Bestemmingsplan recreatie was 
hem niet bekend. 

 
Het was een heel informatieve vergadering die wij ,Jan Gankema en ik, met plezier bijgewoond 
hebben. 
 
        Hartelijke groet Jan Kooiman 
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Lief & Leed 
 

 

 

 
Een nieuwe rubriek in ons blad "Remmingwerk", genaamd: “Lief & Leed” 
 
 
Niet alleen bedoelt na het overlijden van een van onze leden of dierbaren, maar ook om 
eens iemand in het zonnetje te zetten of even wat meer aandacht voor een zieke te hebben 
en dit samen willen delen. Gedeelde smart is nog altijd halve smart. 
 
We zijn niet allemaal evengoed op de hoogte van elkaars wel en wee, hoeft ook niet, maar 
de een weet nou eenmaal meer dan de ander.  
Niet alleen verdriet maar ook vreugde mag je best samen delen, bijvoorbeeld een jarige die 
een bijzondere leeftijd heeft bereikt of een harde werker op onze haven. 
Of misschien denk je, ñgoh die moeten ze eens bellen, of een kaartje sturenò.  
Het is de bedoeling dat jullie, het ñBootjesvolkò goed om jullie heen kijken, naar jullie  
mede-bootjesvrienden.  
 
Nogmaals, het is de bedoeling het zelf even aan te geven als je wat weet van de ander (dit 
alles natuurlijk wel in overleg met degene waar het over gaat), en dit even door te geven per 
mailtje, of briefje aan de redactie (adres van de redactie staat achter in het clubblad). 
Graag de naam en het adres van de persoon die het aan gaat ook vermelden,  
t.n.v. Lief & Leed.  
 
Er is nu iemand op de haven die dit in d"r uppie doet!  We zouden toch graag zien als mede 
" Bootjesvolk":   neem dit voorbeeld over!!  
 
Het doet een mens zo goed, om het gevoel te hebben niet vergeten te worden. Ik spreek uit 
eigen ervaring.  
 
Vriendelijke groet, Wim Romkes 
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Lief & Leed 
 

 
 
 

 
 

 

********************************************* 

 

 
Even voorstellen voor de leden van WSV ñDe Remmingò 

 
 

Sophia Martha, roepnaam Sophia 

 
dochter van Maria en Frank Meurs  
(van de Waalkotter Tessa, box 32) 

 
Geboren op 25 februari 2010, om 21:21 uur 

Gewicht 4066 gram, lengte 56 cm 
 

Moeder en dochter maken het goed 
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Berichtje uit Siam 
“Land van de glimlach” 

 

 
Hallo allemaal, 
 
Hier een berichtje uit Siam, land van de glimlach en andere ‘leuke’ dingen.  
Bedankt voor de kerstkaarten, dat doet een mens goed!  
 
Ja, de Tsunami is groots herdacht in Phuket, 2e Kerstdag, 5 jaar geleden nu. Dat is een 
lustrum, zegt men. Ik ben niet naar de herdenking geweest in Pathong Beach, wat ik eerst 
wel wilde, maar uiteindelijk besloten om toch maar niet te gaan. 
 
In januari ben ik weer gedotterd, er zat eer een „straatje‟ dicht!. Ik kan het bijna zelf nu.  
Het is toch heel wat anders dan in Holland hoor. Het barst hier van het personeel. € 4,50 per 
dag verdienen ze, dus verpleegsters zat. Elke patiënt heeft een verpleegster ter beschikking. 
Het Bankok-hospital is alleen voor buitenlanders. Je hebt er een privékamer helemaal alleen 
voor jezelf. ‟t Is mooier en groter dan een hotel! Je vrouw of vriendin mag altijd blijven slapen 
en de hele dag blijven, dus die van mij bleef uiteraard ook. 
Dus ik in mijn bed naar de operatiezaal. Onderweg werd ik met de “hi-vive” door 4 à 5 
zustertjes succes toegewenst, het was alweer mijn 3e keer daar snap je. 
M‟n hartje ging wel sneller slaan, al naar gelang de deur van de O.K. in zicht kwam. Dat gaf 
de monitor, die aan mijn voeteneind stond, duidelijk aan.  “Passion and exiting”, zeiden de 
zusters, “en kijk niet zo naar onze benen”, en maar lachen. 
In de O.K. zijn 5 zusters, een arts en zijn assistent. Vraagt een zuster aan mij: “Will you hear 
Lionel Ritchie?” Ik zeg, “ja hoor”, en even later galmde “Hello? Is it me you looking for?” door 
de O.K.. Zo gemoedelijk gaat dat hier. 
Na een klein uurtje was ik weer terug in mijn kamer. De volgende dag reden we al weer op 
de motor naar huis!  
 
M‟n schoonvader belde hoe het was, maar hij bedoelde eigenlijk wanneer hij zijn koe krijgt 
die ik beloofde, dus die heb ik gekocht voor hem.  
Na 5 dagen belde hij weer op en zegt: “Die koe doet het niet, ik trek me rot aan die uiers 
maar er komt niks uit”. Ik zeg: “volgend jaar wel! ‟t Is nog een jonkie, ‟t moet eerst nog rijpen! 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

Tot ziens eind maart,  
groeten van Willem 




